
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 080/25-26 

特別通告 

 

敬啟者：  

 

農曆新年假期期間，學校後山的一棵大樹有樹幹塌下，壓毁了部分校園範圍，幸好沒有人受傷。

學校已即時圍封相關範圍，任何人士均不得進入，免生危險。學校亦正積極跟進及聯絡政府部門作

緊急處理。煩請  貴家長叮囑  貴子弟切勿走近相關範圍及特別留意四周環境的安全。 

 

請於三月二日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 

9899 與班主任聯絡。 

 

此致  

貴家長  

                                 東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

____________________________ 謹啟 

                                   （賴珮賢） 

 
二零二六年二月二十七日  
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                       
東華三院馬振玉紀念中學                   班號：        

行政通告 080/25-26 

特別通告 

 

敬覆者： 

本人為         班學生                     之家長，已知悉上述通告內容，並將叮囑敝子

弟注意安全。 

 

 
此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 
 

        家長簽署：      
 

家長姓名：                  
 
二零二六年       月       日 

 

 

 

 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 080/25-26 

Special Notice 
 

27th February 2026 
 
Dear Parents 
 
During the Lunar New Year holiday, a tree at the hill top of the school campus was collapsed and 
destroyed part of the school facilities, without anyone got injured. The school has immediately 
cordoned off the area and protect everyone from danger. The school has also contacted the 
governmental offices for the emergency responses. Parents please remind your child not to stay close 
to the restricted area and be aware of his/her own safety.  
 
Please return the signed e-reply slip by 2nd March 2026 (Monday). Please free feel to contact the class 
teacher on 2443 9899 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Lai Pui Yin Polly  
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


